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Vragen van het lid Uitslag (CDA) aan
de minister voor Jeugd en Gezin en
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over zwerfjongeren. (Ingezonden
11 december 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Opvang luidt noodklok over
zwerfjongeren»?1

2
Wat is uw reactie op dit bericht?

3
Is er inmiddels naar aanleiding van
de motie Uitslag een eenduidige
definitie voor zwerfjongeren
ontwikkeld, zodat in het vervolg
leeftijdsgrenzen niet tot problemen
en afschuifgedrag leiden bij
verantwoordelijke instanties?

4
Deelt u de mening dat er
geïnvesteerd moet worden in sociale
netwerken rondom kwetsbare
jongeren, zodat zij minder snel op
straat terecht komen? Zo ja, hoe geeft
u dit vorm en hoe draagt u dit uit
naar provincies en gemeenten?

5
Hoe staat het op dit moment met de
tweede fase van het plan van aanpak
zwerfjongeren, en hoe gaat u daarin
om met de wachtlijsten in de
opvangcentra?

6
Kunt u concreet aangeven welke
aanbevelingen uit het DSP-rapport
«Zwerfjongeren (z)onder dak» in het
plan van aanpak zijn meegenomen?

7
Zijn er in het nieuwe afsprakenkader
jeugdzorg met de provincies
afspraken gemaakt over het beleid
ten opzichte van zwerfjongeren
(18- en 18+)?

8
Hoeveel gemeenten maken inmiddels
gebruik van de «Handreiking Aanpak
Zwerfjongerenproblematiek»?

1 Het Parool, 9 december 2009.
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